
Z Á P I S N I C A 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Polomke, konaného 

dňa 29. októbra  2015 

 

 

 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnený : Ing. Jozef Guzma 

 

 

 

 

Program rokovania : 

1/   Otvorenie 

2/   Voľba návrhovej komisie 

3/   Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva a kontrolnej činnosti  

4/   Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu na školách v obci 

5/   Správa o nelegálnych skládkach odpadu, likvidácia, zber TKO   

6/   Prerokovanie plánu zimnej údržby miestnych komunikácii 

7/   Informácia o príprave  na lyžiarsku sezónu 

8/   Úprava rozpočtu – rekonštrukcia sociálnych zariadení v telocvični 

9/   Schválenie členov DHZ obce Polomka  

10/ VZN obce Polomka č. 60/2015 o zriadení obecnej polície v obci Polomka 

11/ Rôzne 

- Vytvorenie ľadovej plochy  

- Žiadosť  o kúpu bytu 

- Žiadosti o odkúpenie obecného pozemku 

- Žiadosť o rozšírenie verejného osvetlenia  

12/ Interpelácia a diskusia 

13/ Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Starosta obce pán Lihan privítal na zasadnutí poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných 

prítomných.   

Podľa prezenčnej listiny konštatoval, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov, čím bolo zasadnutie uznášania schopné. 

         Vedením zápisnice z rokovania poveril Janku Hebeňovú a Dianu Ďurčenkovú,   referentky  

obecného  úradu. 

          Za overovateľov správnosti zápisnice z rokovania určil Mgr. Františka Heretu a Ing. Mariana 

Jagerčíka.  

Starosta obce predložil na schválenie program rokovania obecného zastupiteľstva, ktorý bol 

všetkými hlasmi schválený.   

Poslanec Vladimír Hrablay navrhol, aby zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo nahrávané 

a hlasovanie poslancov menovite zverejnené, kto ako hlasoval. Poukázal na porušenie zákona 

č. 369/1990 Zb. Navrhujem  zrušiť bod č. 9 schválenie členov DHZ obce Polomka z dôvodu, že nie 

je schválené VZN o požiarnej ochrane. Prečíslovať body programu. Obecná rada nebola zriadená 

v súlade s rokovacím poriadkom. Zástupca starostu by mal byť členom obecnej rady, čo  v našom 

prípade nie je.   

Vyjadrenie starostu – pán Brozman sa pozýva na zasadnutia obecnej rady.  

Dávam hlasovať za to, aby bolo zasadnutie nahrávané. Hlasovanie poslancov: 4 boli za, 6 boli proti. 

Návrh neprešiel. 

Dávam hlasovať, aby sa vypustil bod č. 9 schválenie členov DHZO. Hlasovanie poslancov:  6 bolo 

za, 4 boli proti. Návrh prešiel. 

Kohút – navrhujem doplniť do programu rôzne rozšíriť dozornú radu o dvoch členov. 

Starosta – malo by sa to urobiť na valnom zhromaždení.   

Kohút – doplniť ďalší bod  vytvorenie ľadovej plochy. Mám vyjadrenie z Okresného úradu ŽP, že 

s vytvorením ľadovej plochy  pri čističke súhlasia. S predloženým návrhom súhlasili všetci 

poslanci. 

 

 

  

 

2./ Voľba návrhovej komisie 

 

 

Starosta obce predložil návrh, aby do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: 

Roman Bešina,  Mgr. Ivana Šandorová, MUDr. Dušan Maruškin,   

K návrhu neboli žiadne pripomienky a návrhová komisia bola jednomyseľne zvolená. 

 

 

3/  Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva a kontrolnej činnosti  

 -  reg. č. 2015.64 

 

 

Predkladá : Ing. Jozef Svetlák, hlavný kontrolór obce. Správa je prílohou zápisnice. 

Spracoval : Ing. Jozef Svetlák  

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo 10  

Za -  9 

Proti - 1 

 

U Z N E S E N I E 



č. 64/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e   

      správu  o plnení uznesení  obecného  zastupiteľstva  a kontrolnej činnosti  

 

4/  Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu na školách v obci 

  – reg. č. 2015.65 

 

 

Predkladajú riaditeľky  škôl. Riaditeľka Špeciálnej základnej školy - ospravedlnená.  Písomný 

materiál MŠ, ZUŠ ŠZŠ bol poslancom doručený k preštudovaniu. Správa o ZŠ nebola 

doručená. Zaslaná bude dodatočne.  Správy sú prílohou zápisnice.  

Spracoval :  MŠ -  Elena Lunterová, ZŠ – RNDr. Magdaléna Sviteková, ŠZŠ – Ing. Anna 

Švidraňová, SZUŠ – Mgr. Skladaná 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10 

 

U Z N E S E N I E 

č. 65/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   

správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu na školách v obci Materskej školy,   

Súkromnej základnej umeleckej školy, Základnej školy, Špeciálnej základnej       

      školy 

       

 

 

5/  Správa o nelegálnych skládkach odpadu, likvidácia, zber TKO 

  – reg. č. 2015.66 

 

 

Predkladá : Zuzana Piliarová, referentka úseku výroby, výstavby a služieb. Správa bola 

poslancom doručená.  

Spracoval :  Zuzana Piliarová, správa je prílohou zápisnice. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10  

 

U Z N E S E N I E 

č. 66/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   

      správu o nelegálnych skládkach odpadu, likvidácii, zbere TKO 

 

 

6/  Prerokovanie plánu zimnej údržby miestnych komunikácií  – reg. č. 2015.67 



 

 

Predkladá : Marián Kán, vedúci úseku výroby, výstavby a služieb. Správa bola poslancom 

doručená.  

Spracoval :  Marián Kán,  správa je prílohou zápisnice. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za  - 10  

 

U Z N E S E N I E 

č. 67/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   

      prerokovanie plánu zimnej údržby miestnych komunikácií 

 

 

7/  Informácia  o príprave na lyžiarsku sezónu  – reg. č. 2015.68 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Objednaných je 300 kW elektrickej energie na 

november, aby sa mohli začať skúšky vleku a práce na jeho údržbe. Zároveň je nutné skrátiť 

dĺžku lana. Ďalším krokom je vyčistiť nasávacie potrubie z Hrona do podávacej čerpacej 

stanice, odskúšať jej funkčnosť. Po tomto kroku odskúšať čerpaciu stanicu v budove. Tieto 

kroky je možné robiť iba vtedy, keď je objednaných 300 kw el. energie, lebo mimo sezónu je 

objednaných iba 20 kw.  

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10  

 

U Z N E S E N I E 

č. 68/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   

      ústnu informáciu o príprave na lyžiarsku sezónu 

 

 

8/  Úprava rozpočtu – rekonštrukcia sociálnych zariadení v telocvični  – reg. č. 2015.69 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Vodovodné potrubie v telocvični ide popod 

podlahu  šatni  a je deravé. Z tohto dôvodu je potrebné vykonať rekonštrukciu vodovodného 

potrubia, nové sociálne zariadenia, umyvárky, sprchy, výmenu okien na týchto miestnostiach. 

Mám za to, že treba spraviť pravú časť ( šatne, WC ). Čo sa týka chodby, bolo by potrebné 

vymeniť niektoré okná a niektoré zamurovať. Je nutné pred telocvičňu doviesť vodu pre 

požiarny hydrant. Ing. Príboj urobil rozpočet na 13 869 EUR včetne okien. Keď zarátame 

k tomu vodovodné potrubie a odpady, navýši sa to na 15 000 €.  V novembri je ohlásená 

výzva na budovy v správe obci, kde je vyčlenených 150 mil. EUR. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 



Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10  

 

U Z N E S E N I E 

č. 69/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e   

      zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2015  

a) Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, a to 

 

z podpoložky 0510 713004 43  ( nákup nákladného auta Ford ) vo výške   6 600,-€ 

na podpoložku 0510 717002 43 ( rekonštrukcia parku ) vo výške     6 600,-€ 

 

z podpoložky 0133 713002 13UI ( kamerový systém III. etapa ) vo výške    3 405,20 € 

na podpoložku 0133 713002 41 ( kamerový systém III. etapa ) vo výške    3 405,20 €  

 

b) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, a to  

 

povolené prekročenie výdavkov na podpoložke 0810 635006 13UI ( úpravy v telocvični ) 

vo výške 15 000,00 € 

povolené prekročenie výdavkov na podpoložke 09601 635006 13 UI ( dlažba v ŠJMŠ ) vo 

výške 3 000,00 €  

povolené viazanie výdavkov na podpoložke 0510 713004 41 ( nákup Fordu ) vo výške 

7 000,000 €  

povolené viazanie výdavkov na podpoložke 0820 717001 41 ( Drevenica ) vo výške  

95 000,00 € 

 

 

9/  Schválenie členov DHZ obce Polomka   

 

 

K uvedenému bodu sa nehlasovalo  

 

 

 

10/  VZN obce Polomka č. 60/2015 o zriadení obecnej polície v obci Polomka 

  – reg. č. 2015.70 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Návrh VZN obce Polomka o zriadení obecnej 

polície v obci bolo poslancom doručené k preštudovaniu. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo 10  

Za -  6   

Proti - 4 

U Z N E S E N I E 

č. 70/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e   



Všeobecne záväzné nariadenie obce Polomka č. 60/2015 o zriadení obecnej polície v obci   

Polomka  

 

 

11/1  Vytvorenie ľadovej plochy – reg. č. 2015.71/a ,b 

 

 

 

Kohút – Komisia pre šport a agroturistiku sa zaoberala možnosťou vytvorenia ľadovej plochy 

pri ČOV a zaslala žiadosť o vydanie stanoviska  k vydaniu vyjadrenia k terénnym úpravám na 

pozemku KN-C č. 786/3 v katastrálnom území obce Polomka.  Správa Národného parku 

Nízke Tatry zaslala podporné stanovisko. Okresný úrad Brezno odbor životného prostredia 

taktiež zaslal súhlasné vyjadrenie k projektu terénnych úprav plochy, na ktorej by mala byť 

vytvorená ľadová plocha. Prečítal obidve stanoviska. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10  

Návrh poslanca Kohúta – vytvorenie ľadovej plochy 

Za  - 5 

Proti – 5 

Návrh starostu – vytvoriť komisiu na posúdenie miesta k vytvoreniu ľadovej plochy 

Za  -  10 

 

U Z N E S E N I E 

č. 71/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  ž i a d a 

      Vytvoriť komisiu na posúdenie miesta pri ČOV k vytvoreniu ľadovej plochy v zložení : 

starosta obce, predseda komisie pre šport a agroturistiku, zástupca Okresného úradu 

životného prostredia, stavebná komisia      

 

 

 

11/2  Žiadosť o kúpu bytu  - Renáta Martincová, Osloboditeľov č.4, Polomka  

– reg. č. 2015.72 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Pani Martincová si podala žiadosť o kúpu  

2 izbového bytu na ul. Osloboditeľov č. 4, ktorý je vo vlastníctve obce. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za – 9 

Jeden poslanec sa neprezentoval  

 

U Z N E S E N I E 

č. 72/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e   

žiadosť Renáty Martincovej, bytom Polomka, ul. Osloboditeľov č. 4   

 



 

11/3a  Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku  -  Marek Ondris a manželka, Odbojárov 

č. 36  - Polomka – reg. č. 2015.73/a 

11/3b  Žiadosť o odkúpenie pozemku – Katarína Sakáčová, Jánošíkova 8, Polomka  

reg. č. 2015.73/b 

 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Marek Ondris a manželka, Odbojárov 36 si podali 

žiadosť o odkúpenie obecného pozemku pred ich rodinným domom ( predzáhradky ) 

o výmere cca 85 m2. Druhú žiadosť si podala Katarína Sakáčová, Jánošíkova 8 o odkúpenie 

obecného pozemku  o výmere cca 36 m2 na ulici Štúrovej 67. Navrhujem tento bod 

prerokovať na budúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva s tým, že to prehodnotí stavebná 

komisia.   

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10  

 

U Z N E S E N I E 

č. 73/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  o d r o č u j e 

prerokovať žiadosti Mareka Ondrisa a manželky, Odbojárov 36 a žiadosti Kataríny 

Sakáčovej, Jánošíkova 8 na budúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva s tým, že bude 

predložený geometrický plán 

 

 

11/4  Žiadosť o rozšírenie verejného osvetlenia na ul.  Zápotockého 57 – reg. č. 2015.74 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Pán Lukáš Šperka a manželka Nikola z ulice 

Zápotockého č. 57  podali žiadosť o rozšírenie verejného osvetlenia na ulici Zápotockého.  Na 

ich žiadosť bola zaslaná odpoveď so stanoviskom, že sa to bude riešiť.  

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  10 

Za - 10  

 

 

U Z N E S E N I E 

č. 74/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e  

rozšírenie  verejného osvetlenia na ul. Zápotockého 57 

 

 

 

12/  Interpelácia a diskusia 

 



 

Varecha – kedy bude zasadať finančná komisia k záverečnému účtu obce ? 

Brozman – finančná komisia bude zasadať pred zasadnutím obecného zastupiteľstva, ktoré je 

plánované v decembri. Na zasadnutie  prizveme aj poslancov Varechu a Kohúta. 

Maruškin – internetová stránka – sú tam služby, ale nedajú sa otvoriť. Sklenárstvo už 

nemáme, stále tam ešte je.  Zberný dvor - mala by tam byť otváracia doba a osoba, na ktorú sa 

môžu ľudia obrátiť. Komisie sa tiež nedajú otvoriť. Ľudia nevedia čo komisie robia. Do 

Polomských  noviniek treba stále dávať kedy je zber, čo sa zbiera, kde sa má dávať stavebný 

materiál.  

Tokárová – na stránku by sa mohlo dať spomíname, kedy bude pohreb. 

Kohút – chýbajú tam oznamy miestneho rozhlasu 

Hrablay – aký majú problém poslanci s uverejňovaním hlasovania v zápisnici? 

Maruškin – hlasovacie lístky sa dajú pozrieť na obecnom úrade 

Hereta – už sa to riešilo, každý by musel mať mikrofón, je to problém technicky. 

Kubuš J. – zasadnutie by sa malo nahrávať. 

Šuchaň V. – komu to vadí, že tam bude ľadová plocha? 

Kohút – treba otvoriť valné zhromaždenie, treba odvolať pána Ďurčenku a dať nových členov. 

 

Starosta obce pán Lihan poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

 

 

Ing. Ján  L i h a n 

   starosta obce 

 

 

 

 

 

Ing.  Marián  J a g e r č í k        Mgr. František  H e r e t a         

         I. overovateľ                                                 II. overovateľ 

 

 

Zapisovateľky  :   J.  Hebeňová 

       D. Ďurčenková  

                             

 Polomka,  5.11.2015 

 

 

 

 

 

 


